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2010年12月20日，日内瓦
	文号：
电话：
传真：
	电信标准化局第155号通函
TSB Workshops/P.R.
+41 22 730 5235
+41 22 730 5853


	-
致美洲区域的国际电联成员国主管部门；
-
致美洲区域的ITU-T部门成员；
-
致美洲区域的ITU-T部门准成员


	电子
邮件：

	tsbworkshops@itu.int
	抄送：
-
ITU-T各研究组正副主席；
-
电信发展局主任；
-
无线电通信局主任
-
巴西利亚国际电联区域代表处
-
古巴驻日内瓦常驻代表团


	
	
	


	事由：
	有关“ITU-T的标准化工作及其它国际电联活动”的研讨会
–（2011年2月8-9日，古巴哈瓦那）


尊敬的先生/女士，
1
应古巴政府的盛情邀请并在第十四届国际大会和2011年信息展的背景下，ITU-T正在组织一次为期两天的题为“ITU-T的标准化工作及其它国际电联活动”的研讨会，该研讨会将于2011年2月8日至9日在古巴哈瓦那的哈瓦那大会堂举办。
研讨会将自9时开始。与会者的注册工作将自8时开始。有关会议厅的详尽信息将在会址入口处的屏幕上显示。
2
讨论将用英文和西班牙文进行。
3
国际电联成员国、部门成员和部门准成员以及希望参加相关讨论的来自国际电联成员国的任何个人均可参加这项活动。这里所指的“个人”包括亦作为国际、区域和国家组织成员的个人。研讨会不收取任何费用。
4
此项活动将着重于ITU-T的标准化活动以及在2008年世界电信标准化全会之后为评估美洲区域的标准化需求和问题所采取的各项行动。在这项活动中，还将概要介绍2010年10月在墨西哥瓜达拉哈拉召开的国际电联全权代表大会（PP-10）的主要结果。议题将包括ITU-T的合规性评估测试和互操作性项目；《国际电信规则》（ITR）/国际电信世界大会（WCIT）以及有关在2012年召开国际电信世界大会（WCIT）的各项决定；信息通信技术（ICT）的无障碍获取；气候变化与国际互联网连通性（ITU-T D.50建议书）以及缩小标准化差距等。
欢迎提交有关演讲人的建议（标题与摘要），并将根据议题、内容和时间段予以安排。建议应发至tsbworkshops@itu.int。届时ITU-T秘书处将通知选定的建议提交人。对于演讲人与会，不提供任何报酬或资助。
5
研讨会的日程草案见附件1。最新日程、发言稿和相关信息见ITU-T 网站：http://www.itu.int/ITU-T/worksem/standardization/havana/index.html。
6
有关此研讨会的实用信息将在研讨会网站提供：http://www.itu.int/ITU-T/worksem/standardization/havana/index.html。
7
住宿：以特惠价格提供的包括机场接送以及会场往返在内的酒店住宿特别促销价见：
http://evento.informaticahabana.com/index.php?module=hotel/hotel_info。请与会者直接在所选酒店预订房间。
8
与会补贴：ITU-T将在预算允许的情况下，向每个符合条件的国家（仅限美洲区域）的一名与会者提供数量有限的全额与会补贴。与会者必须持有属于最不发达国家和人均收入在2 000美元以下的发展中国家的相关国际电联主管部门的正式授权。虽然每个国家仅有一名与会者享受与会补贴，但各国的参会代表人数不限，只是其他代表的费用由该国自行负担。请申请与会补贴的与会者填写附件2中的与会补贴申请表，并最迟在2011年1月18日（星期二）之前通过传真（+41 22 730 5778）将其返回国际电联。
9
研讨会注册：为便于电信标准化局就研讨会的组织做出必要安排，请您尽早、但务必在2011年2月1日（星期二）之前通过网址http://www.itu.int/ITU-T/worksem/standardization/havana/index.html以填写在线表格的方式进行注册。请注意，研讨会与会者的预注册仅以在线方式进行。
10
我们亦希望在此提醒您，一些国家的公民可能需要获得签证才能入境古巴。在这种情况下，可从古巴驻贵国的使馆或领馆申请签证。另外，古巴信息通信部亦可应要求向正式注册的研讨会与会者提供一封“邀请函”，以加速处理与会者出席研讨会的签证申请。此类申请应发至东道国的以下联系人：
Ing. Eduardo Leyva: Tel:  +537 882 8296; Fax: +537 883 5193; Email: regulaciones@mic.cu
Ing. Oswaldo Mas: Tel: +537 882 8040; Fax: +537 883 5193 ; Email: regulaciones@mic.cu
Ing. Pedro Oliva: Tel: +537 882 8042; Fax: +537 883 5193; Email: regulaciones@mic.cu
11
请与会者定期查询研讨会网页：http://www.itu.int/ITU-T/worksem/standardization/havana/index.html，以获取最新信息。
顺致敬意！


电信标准化局主任
马尔科姆•琼森
附件：2件
ANNEX 1

(to TSB Circular 155)
             Draft Programme

Seminar on “ITU-T Standardization and other key ITU Activities”
(Havana, Cuba, 8-9 February 2011)

	Seminar  “ITU-T  standardization activities and other key ITU Activities”


	 Havana, Cuba, 8 – 9 February 2011
	Contact: tsbworkshops@itu.int


	

	Draft Programme
Day 1:  8 February 2011
09:00-09:45

Opening Ceremony


09:45 -10:30

Session 1:  Implementation of decisions of WTSA-08 and main issues from PP-10 for the region
Objectives: This session will review the Resolution of WTSA-08 and the relevant implementation plan. It will also give an overview on the main results of the ITU Plenipotentiary Conference 2010 (PP-10) held in Guadalajara October 2010 
10:30 – 11:00

Coffee Break
11:00 -12:30

Session 2: ITU-T’s conformance assessment testing and interoperability programme
Objectives: The session will provide information on the WTSA-08 Res. 76, WTDC-10 Res. 47 and the Resolution on conformity and interoperability approved at PP-10. It will present the Conformity and Interoperability programme of the standardization sector
12:30 -14:00

Lunch
14:00-15:30

Session 3: Accessibility in ICTs
Objectives: The session intends to provide a better understanding of both the work and the current  trends for accessibility to ICTs, with a focus on the 
ITU-T’s standardization work in the field and the needs of those most concerned, including the accessibility rights for remote areas.  
15:30 -16:00

Coffee Break
16:00-17:30

Session 4: Climate Change and green ICTs
Objectives: Reducing the carbon footprint of the ICT sector (future networks, data centers, recycling) and using ICTs to reduce GHG emissions in other sectors (smart buildings, smart girds, dematerialization) can help to mitigate the climate change. This session will present the role and the activities put in place in the standardization sector to contribute in the common efforts related to climate change issues.
Day 2 - 9 February 2011
09:00-10:30

Session 5:  Implementation of decisions of WTDC-10 and cooperation between standardization and development sectors. Bridging the Standardization Gap
Objectives: The session will present the main results for the Americas Region obtained in the World Development Telecommunication Conference held in Hyderabad, India, in May 2010. Key Resolutions will contribute to the development of projects in the region for the improvement of the network and the availability of modern services in the region.   
10:30-11:00

Coffee Break
11:00-12:30

Session 6:  International Internet Connectivity (ITU-T Rec. D.50)

Objectives: The session will present the main issues for developing countries regarding the costs of International Internet Connectivity and the work that is taking place in ITU-T Study Group 2 on this issue.
12:30-14:00

Lunch
14:00-15:30

Session 7: International Telecommunication Regulations (ITRs)/WCIT
Objectives: The session will introduce the ITRs and explain the history leading to the current decisions to convene a World International Conference on Telecommunications (WCIT) in 2012 in order to revise the current ITRs, which have remained unchanged since 1988.  The main issues for consideration will be outlined.

15:30-16:00

Coffee Break

16:00-17:00

Session 8: Discussion, Q&A,
17:00-17:30

Final remarks and closing session 
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	Please return to:
	Fellowships Service
ITU/BDT
Geneva (Switzerland)


	E-mail : bdtfellowships@itu.int 

Tel: +41 22 730  5095 or +41 22 730 5487

Fax: +41 22 730 5778 

	Request for a fellowship to be submitted before  Tuesday, 18 January 2011

	Participation of women is encouraged

	Country:  ………………………………………………………….………..……………………………..

Name of the Administration or Organization:  ….…...……………….…..………………………………

Mr. / Ms.:  ………….………………………………….………………………………………………….

                             (family name)                                              (given name)

Title:  …………………………………………..…………………………….……………………………

Address:  ………………………………………………………………………………………………….

…………………………………………………..…………………………………………………………

Tel:  ……………………….……. Fax:  …………..…….…E-Mail:…………………………………….

PASSPORT INFORMATION:

Date of birth:  ……………………………. Nationality:  ………………………….……………………

Passport Number:  ……………….…………… Date of issue:  …………………...….………..………

In (place):  ……………………………….…..… Valid until (date):  …….…………………………….



	CONDITIONS 
1. One full fellowship per eligible country within the Americas region only. 
2. It is imperative that fellows be present for the entire duration of their fellowship.


	Signature of fellowship candidate: …………………………………………..  Date: …...……………...



	TO VALIDATE FELLOWSHIP REQUEST, NAME AND SIGNATURE OF CERTIFYING OFFICIAL DESIGNATING PARTICIPANT MUST BE COMPLETED BELOW WITH OFFICIAL STAMP.

Signature:  ……..………………………………………. Date:  ………………………………………..




______________
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